
Referat	generalforsamling	25.	januar	2024	

Referent:	Majken	Christensen	

Dagsorden	

1:	Valg	af	dirigent		

Jy=e	Meinholdt	vælges.	

Der	bydes	velkommen.	

Det	konstateres	at	der	er	lovlig	indkaldt	

2:	Bestyrelsens	beretning	

Formand	Peter	Gadvig	aflægger	årsberetning.	

Hej	allesammen	og	godt	nytår,		
Med	hjælp	fra	bestyrelsen	har	jeg	fået	lavet	denne	årsberetning.		

Mit	første	år	som	formand	er	nu	gået,	og	i	dag	tager	vi	hul	på	det	andet.	Det	har	været	et	spændende	år	i	
lokalforeningen,	hvor	vi	har	haL	mange	akMviteter.		
Her	kan	blandt	andet	nævnes:	

- Vi	aOolder	cafe	to	gange	om	måneden,	som	er	godt	besøgt,	og	det	er	dejligt	at	se	så	mange	
medlemmer	hver	gang,			

- walk	and	talk	en	gang	om	måneden.		
- Vi	er	også	startet	op	med	en	kreaMv	cafe	en	gang	om	måneden	nede	på	Hamlet		
- Vi	har	haL	en	walk	and	talk	summer	camp,	hvor	vi	gik	en	gang	om	ugen	over	sommeren	
- Der	er	også	brunch	for	skadede	en	gang	om	måneden.	Det	foregår	på	Rib	House	der	ligger	i	

Stengade	i	Helsingør.	Det	er	forskelligt	hvor	mange	der	kommer,	men	humøret	er	alMd	godt,	og	der	
bliver	snakket	om	mange	forskellige	Mng	

- 	Vores	arrangement	i	hjerneugen	gik	rigMg	godt.	Vi	havde	to	rigMg	gode	foredrag,	som	blev	aOoldt	
af	Kenneth	som	de	fleste	kender,	Kim	havde	sin	da=er	med	og	havde	et	godt	oplæg	også.	Der	kom	
ikke	så	mange	fagpersoner	som	vi	havde	håber,	men	der	var	god	feedback	fra	de	fremmødte.		

- Vi	har	også	aOoldt	Rehappy	ballroom	med	Elisabeth	Dalsgård	i	det	nye	sundhedshus.	Et	
arrangement	der	bragte	smilet	frem	hos	alle	der	deltager,	uanset	hvor	dårligt	eller	godt	man	
bevægede	sig.	

- Vi	slu=ede	året	af	med,	juleafslutning	med	æbleskiver	og	hvor	vi	raflede	om	gaver	vi	havde	med.		

Vi	har	også	været	på	flere	ture	i	løbet	af	året.		
Her	kan	nævnes:		
- En	rigMg	god	cirkusrevy,	med	fællesspisning	på	Bakkens	Perle	inden	revyen	
- Kanalrundfart	med	Københavns	lokalafdeling.		
- Vi	var	også	på	en	guidet	tur	på	Enigma	museet,	som	er	museet	for	kommunikaMon.	Vi	spiste	

sammen	eLer	vi	havde	set	den	spændende	udsMlling.		
- Vi	aOoldt	vores	julefrokost	på	færgerne	med	dejlig	mad	og	god	stemning.		

Vi	er	i	det	nye	år	fortsat	Rehappy	Ballroom	hvor	Kim	kommer	en	gang	om	måneden.	Jeg	har	selv	været	
med	en	gang,	der	er	god	stemning	og	man	får	sved	på	panden.		

Vi	har	også	en	god	kontakt	Ml	hjerneskadekoordinatoren	og	hendes	team.	Jeg	var	derude	sammen	med	
Me=e,	og	holde	møde	dem,	og	det	gik	rigMg	godt.	Vores	rehabiliterings	sygeplejersker	er	gode	Ml	at	
sende	de	ny	skadede	vores	vej.		



Vi	havde	fire	afsted	Ml	repræsentantskabsmødet,	Marie	ikke	tæller	med	i	det	4	da	hun	er	landsformand.	
Jeg	var	ikke	selv	med,	men	fik	at	vide	at	det	havde	været	en	af	de	bedste	repræsentantskabsmøder	i	
længere	Md.		

Bestyrelsen	i	lokalafdelingen	holder	møde	hver	anden	måned,	og	vi	gentog	succesen	fra	sidste	år	med	
et	bestyrelsesseminar,	som	vi	aOoldt	på	kulturværLet.		

Den	17	januar	fik	vi	Ml	vores	cafe	besøg	af	Lis	Knudsen	fra	Velliv,	da	Søs	i	foråret	2023	havde	lavet	en	
ansøgning	der	drejede	sig	om	øget	trivsel	gennem	sociale	akMviteter.	Velliv	havde	en	check	med	på	
15.000	kroner	Ml	vores	forening.		
Til	sidst	vil	jeg	gerne	på	vegne	af	bestyrelsen	have	lov,	Ml	at	takke	jer	medlemmer,	for	uden	jer	ingen	
forening.			

3:	Forelæggelse	af	regnskab	

Alle	afdelingers	regnskab	skal	godkendes	på	Repræsentantskabsmødet	i	april	

Majken	Christensen	gennemgår.	Der	er	ingen	bemærkninger	Ml	regnskab.	

4:	Behandling	af	indkomne	forslag	

Ingen	forslag	

5:	Behandling	af	forslag	>l	førstkommende	repræsentantskabsmøde	

Ingen	forslag	

6:	Lokalforeningens	arbejde	det	kommende	år	

• Cirkusrevyen	den	3.	onsdag	i	juni	2024	med	spisning	kl	17	

• Cafeen	virker	og	der	kommer	i	gennemsnit	12-16	personer	hver	gang	

• Walk	&	talk	eLerspørges	stadig	

• Brunch	bliver	der	slået	et	slag	for,	det	koster	189	kr.	pr.	person	inkl.	alt.	Kriteriet	er	at	man	er	skadet.	

• Rehappy	Ballroom	er	der	også	eLerspørgsel	på	hvor	man	får	rørt	sig.	

• Ture	hvor	man	kan	komme	ind	og	se	noget	evt.	med	guide	f.eks.	ChrisMansborg	også	selvom	vi	
Mdligere	har	været	der,	men	man	skal	også	tænke	på	nye	medlemmer.	Det	kan	også	være	LO-skolen.	

• Weekendture	med	en	overnatning	eLerspørges	som	der	Mdligere	har	været	aOoldt	

• Louisiana	

• Rudolfs	Tegner	museum	

• Hvert	halve	år	kunne	man	lægge	et	skema	f.eks.	Ml	cafe	hvor	man	kan	krydse	af	om	man	er	
interesseret	eller	ikke	interesseret	i	forslag	Ml	akMviteter	det	næste	halve	år,	og	dermed	finde	ud	af	
om	der	har	interesse,	så	man	ikke	sæ=er	noget	i	værk	som	ingen	gider.		

• Det	er	også	muligt	hvis	man	sidder	derhjemme	og	får	en	ide,	men	ikke	ved	hvordan	man	får	det	ud	i	
livet,	at	man	prikker	Ml	en	i	bestyrelsen	



7:	Fremlæggelse	af	budget	

Majken	Christensen	gennemgår.	

Budge=et	godkendes	

8:	Valg	bestyrelse	

- Peter Gadving – ikke på valg 

- Majken Christensen – på valg – genopstiller - vælges 

- Søs  – på valg – genopstiller - vælges 

- Mette Dalby – på valg – genopstiller ikke 

- Lisbet Østergaard – ikke på valg 

- Marie Klintorp – ikke på valg 

2 suppleanter for 1 år 

- Stig Pedersen – genopstiller - vælges 

- Anette Kring – genopstiller - vælges 

Valg	er	intern	revisor	–	ikke	et	krav	

Ny	bestyrelse:	
Peter	Gadving	–	formand	
Majken	Christensen	–	kassere	
Marie	Klintorp	–	bestyrelsesmedlem	
Søs	Brinken	–	bestyrelsesmedlem	
Lisbet	Østergaard	–	bestyrelsesmedlem	
Anne=e	Kring	–	suppleant	
SMg	Pedersen	–	suppleant	

Me=e	Dalby	var	ikke	selv	Ml	stede,	men	der	takkes	for	hendes	indsats	og	der	er	købt	en	lille	gave	Ml	hende	
som	tak	for	hendes	Md	i	bestyrelsen.	

Generalforsamlingen	Mlkender	at	det	er	i	orden	at	bestyrelsen	består	af	en	mindre.	

9:	Eventuelt	

• Der	spørges	ind	Ml	hvorfor	man	ved	cafeer	ikke	har	navneskilt	på	Ml	dem	som	husker	dårligt.	

• Marie	Klintorp	fortæller	lidt	fra	Landskontoret.	Vi	har	fra	Trygfonden	fået	1,6	mio	kr.	Ml	at	udbrede	
en	hjernekasse	som	gik	lidt	i	stå	ifm.	corona.	Nu	bliver	de	igen	lagt	ud	på	alle	neurologiske	
afdelinger	og	genoptræningssteder.	De	bliver	revet	væk	

Tuborgfonden	har	givet	2,8	mio	Ml	de	unge	hjerner	som	blandt	andet	skal	bruges	Ml	at	udarbejde	et	
online	univers,	kunne	Mlbyde	flere	steder	i	landet	hvor	man	kan	mødes	fysisk	og	meget	mere.		

Det	er	ikke	lykkedes	at	lægge	os	sammen	med	hjernesagen,	og	der	diskuteres	stadig	hvorfor	det	kan	
være	så	svært	at	lægge	os	sammen,	og	om	man	fortsat	arbejder	på	at	slå	sig	sammen.		



Men	vi	har	et	samarbejde	med	hjernerådet	i	Norge	som	har	et	kæmpe	netværk,	hvor	man	arbejder	
helt	anderledes	i	forhold	Ml	Danmark.	Marie	og	Morten	(vores	direktør)	har	været	helt	med	inde	i	
maskinrummet,	og	fået	et	godt	indblik	i	hvordan	man	arbejder	og	gør	i	Norge.		

Morten	har	sammen	med	ADHD-foreningens	direktør	lavet	et	stort	forarbejde	Ml	at	der	kan	blive	en	
sMLende	generalforsamling	i	foråret.	Hvor	mange	medlemmer	det	kan	blive	fra	start	i	et	dansk	
Hjerneråd	vides	ikke	endnu,	men	så	er	det	forhåbentligvis	i	gang,	og	flere	kan	komme	Ml	
eLerhånden.		

Det	betyder	også,	at	Marie	genopsMller	som	landsformand	for	en	ny	2-årig	periode,	og	hun	har	
hovedbestyrelsens	opbakning,	men	skal	vælges	ved	repræsentantskabsmødet.	

• Hjerneugen	kommer	der	snart	program	for	dagen	i	Helsingør	

• Mini	arrangementer	hvor	man	f.eks.	sagde	jeg	tager	Ml	XX	er	der	nogle	der	vil	med	

• Der	oplyses	at	dem	der	har	OK	benzin	kort	kan	donere	deres	penge	Ml	hjerneskadeforeningen	når	
der	tankes	

Dirigenten	afslu=er	mødet	og	takker	for	god	ro	og	orden.


